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天津市天锻压力机有限公司
TIANJIN TIANDUAN PRESS CO., LTD.


通用技术天锻公司斯洛伐克压力机生产线海外安调项目——招标要求

Bidding requirement of installation and commissioning of hydraulic press production line for in Slovakia

项目名称：通用技术天锻公司斯洛伐克压力机生产线海外安调项目

Project name : Installation and commissioning of hydraulic press production line of Tianduan in Slovakia
项目地点：斯洛伐克特尔纳瓦汽车工业园
    Project location : Automobilova ulica, Trnava, Slovakia
项目时间：2023年9月30日至2023年12月30日
    Project time: from Sep.30th, 2023 to Dec.30th, 2023
招标要求：见下方详细
Bidding requirement : see the details as below

4.1 工作时间

     Working time
4.1.1人员到达斯特兰蒂斯斯洛伐克TR工厂时间预计为2023年9月20日左右，具体入厂时间以实际为准；

The time for the engineers to arrive at the Stellantis TR plant in Slovakia is expected to be around September 20th ,2023, and the exactly arrive time will be according to the actual situation;

4.1.2正式进入设备安调工作前，人员需进行为期一周（预计）的安全培训及相关文件办理；具体要求以甲方用户要求为准；

Before start to do the officially work, all the person shall conduct one-week (expected) safety training and related documents; the specific requirements shall be subject to the final client requirements;

4.1.3热成形生产线安调完成且具备生产条件的时间为：2023年12月15日(预计)

    The installation and commissioning of the whole line (Includes 1200T hydraulic press, automation system, water cooling system) should be completed the installation and commissioning before Dec.15th
4.1.4人员每天工作时间范围为：早上八点至下午五点（暂定）；周六也工作，周日不工作(暂定)；

Working hours are : from 8:00 Am to 5:00 PM; working day is from Monday to Saturday and not on Sunday(temporarily);

4.1.5生产线安调完成时间为：大约74天（含培训及预验收）
    The installation, commissioning, training and pre-acceptance of the whole line (Includes 1200T hydraulic press, automation system, water cooling system) should be completed within 75 days.
4.1.6生产线陪产时间为：60天

   Paternity time of the production line is 60 days.
4.1.7生产线终验收时间为：7天
         The time of pre-acceptance of the whole line will be 7 days.
工作范围

working range

5.1  1台1200T压力机、配套自动化及水冷系统的安装及调试；

Installation and commissioning of 1200T hydraulic presses, automation system and water cooling system.

5.2  1台1200T压力机、配套自动化及水冷系统安调后的补漆及设备外观清理；

The paint repair and appearance cleaning of 1200T hydraulic presses, automation system and water cooling system after the installation and commissioning;

5.3  1台1200T压力机、配套自动化及水冷系统的2周的培训，甲方用户的需求为当地语言培训，因此乙方的团队中需至少有一名精通当地语言的技术人员，配合甲方完成用户的所有培训内容，该培训预计2次，每次预计5-7天（次数、培训开始时间及培训时间皆待定）；

Training as 2 weeks of 1200T hydraulic presses, automatic system and water cooling system; Training should be done by local language
5.4  1台1200T压力机、配套自动化及水冷系统的试生产陪产，时间为两个月；

 Paternity in Trial production as 2 months of 1200T hydraulic presses, automation system,water cooling system;
5.5  配合甲方进行1台1200T压力机、自动化及水冷系统的设备预验收及终验收工作；

Assist Tianduan to do the pre-acceptance and final acceptance with the client.

5.6 压机、自动化及水冷系统安装调试所需的所有工具，包括起吊工具

All the installation and commissioning tools which used for 1200T hydraulic press, automation system and water cooling system.

5.7 液压油的首充

Hydraulic oil purchased for the first time and filling.
工作内容

    Working content 

	项目Project
	海外配套商工作Supplier’s job

	压机部分Press machine part
	安装阶段Installation

stage
	在天锻方的指导下进行拆包装、货物检查、除锈、做卫生、清理油箱、安装所有机械部件、连接所有管路及电缆、制作地坑盖板（地坑盖板物料甲方自备）及电气桥架等工作；
Under the guidance of TIANDUAN, the work scope includes unpacking, inspection, rust removal, clean the oil tank, do the installation of all the mechanical parts, and connecting all the pipes and cables, cutting and welding some small steel plate, produce the electrical cable bridge

	
	调试阶段commissioning stage 
	提供人员配合天锻方的调试工作，主要调试工作包括压机动作恢复，滑块精度检查、调整，压机慢速单机动作，压机快速自动动作等，还需配合天锻方进行用户的培训工作；

Provide engineers to support TIANDUAN to do the commissioning, the main commissioning work includes press operation recovery, slider accuracy inspection and adjustment, slow operation of press, and rapid automatic action of press. And assist Tianduan to do the training for the client

	
	补漆及验收
paint repair
	针对现场因磕碰掉漆的位置进行补漆及外观修整，油漆也由供应商提供，配合天锻方进行设备的预验收及终验收工作；

Repair and do some paint on site, and the paint is also provided by the Tianduan’s partner

	
	陪产阶段 

Accompanied production
	提供人员配合天锻方的陪产工作，工作内容以现场需求为准；

Provide engineers to assist Tianduan to do the work as accompanied production, the work content is subject to on-site demand;

	自动化

Automatic system
	安装阶段

Installation stage 
	拆包装、货物检查；线首拆垛机械手安装、线首拆垛台车安装、线首安全围栏及相应部件安装、打码装置安装、线首电控柜及桥架安装、线首安全门安装、线尾上下料机械手安装、线尾链板机安装、检验照明台安装、视频监控安装、热成像仪，电视机等散件安装、线尾安全围栏及安全门安装、线缆及桥架安装、气动管路安装等；

Unpacking and inspecting the goods; installation of all the mechanical parts of automation system; electrical cables connection, electrical cable bridge installation, pipes connection

	
	调试阶段

Commissioning stage
	拆垛台车调试、拆垛机械手调试、上下料机械手调试、监控、热成像仪等元件调试、打码机调试、线尾链板机调试、整线联动调试等

Pallet car commissioning, robot commissioning, loading and unloading manipulator commissioning, monitor system commissioning and etc.,

	
	补漆及验收阶段

Paint repair
	针对现场因磕碰掉漆的位置进行补漆及外观修整，油漆也由供应商提供，配合天锻方进行设备的预验收及终验收工作；

Repair and do some paint on site, and the paint is also provided by the Tianduan’s partner

	
	陪产阶段

Accompanied production
	提供人员配合天锻方的陪产工作，工作内容以现场需求为准；

Provide engineers to assist Tianduan to do the work as accompanied production, the work content is subject to on-site demand;

	水冷系统
Cooling water system
	安装阶段

Installation

stage 
	拆包装、货物检查；水冷系统模块安装、冷却塔安装、水箱安装、水管支架安装、水管安装、线缆及桥架的安装等；

Unpacking, inspection, mechanical parts of water cooling system installation, pipe connection, cable connection and cable bridge installation and etc..

	
	调试阶段

Commissioning stage
	配合甲方技术人员进行水冷系统的调试工作等

Assist to do the commissioning of water cooling system

	
	补漆及验收阶段

Paint repair
	针对现场因磕碰掉漆的位置进行补漆及外观修整，油漆也由供应商提供，配合天锻方进行设备的预验收及终验收工作；

Repair and do some paint on site, and the paint is also provided by the Tianduan’s partner

	
	陪产阶段

Accompanied production
	提供人员配合天锻方的陪产工作，工作内容以现场需求为准；

Provide engineers to assist Tianduan to do the work as accompanied production, the work content is subject to on-site demand;


其他备注

Other remarks

     7.1 安调所需的所有工具（包括起吊工具及起吊工具的司机、操作人员）及地坑盖板、电气桥架制作等的工具等由乙方负责，水、电、气等能源由甲方用户负责，设备用液压油由乙方负责（液压油的牌号、品牌、用量由甲方指定），设备用氮气（待定）

All lifting tools (including the driver and operators of the lifting tools) and cutting machine, welding machine will be provided by Tianduan’s local partner. The hydraulic oil will be provided by Tianduan’s local partner, and the specification of the hydraulic oil will be confirmed by Tianduan. Nitrogen will be confirmed later
       7.2 乙方团队人员的保险由乙方团队负责办理，如因乙方团队在安调作业过程中造成的人员事故或给甲方设施造成的损坏都由乙方负责；

 Tianduan local partner's team shall be responsible for handling the insurance of their team members, and Tianduan local partner also shall be responsible for any personnel accidents or damage caused to the final facilities during the safety transfer operation of Party B's team;

       7.3 乙方团队需指定一名项目经理，该项目经理负责每天跟甲方、甲方用户进行项目进度以及项目内容的协调及报备，此人员需贯穿项目的始末；

Tianduan's local partner team shall designate a project manager, who shall be responsible for coordinating the work and reporting the project progress and project content with Tianduan and Tianduan's users every day;

       7.4 乙方团队人员的所有费用，包括人员保险费、交通费、食宿费、人员工资等一切费用都包含在整体报价里，该价格为锁定价格，甲方不接受任何形式的价格增加；

All expenses of Tianduan local partner's team, including personnel insurance, transportation, accommodation, personnel salary and other expenses, are included in the overall quotation. The price is the locked price, and Tianduan shall not accept any form of price increase;

7.5 以上内容中文为准

The above content is subject to Chinese

其他 Others
8.1 投标截止日期为：2023年9月15日；

Tender deadline: September 15, 2023

8.2 投标方式：报价单发送至tdbid@gt.cn；
Bidding method: Quotation should be sent to tdbid@gt.cn.

8.3 中标方式：最低价中标；

Win method: the lowest price;

8.4 如有任何疑问，请联系：天锻国际部潘东亮，电话号码：18822465028；

If there are any doubt, pls contact Mr. Pan Dongliang 18822465028
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